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    Protokół Nr LXIV 

z LXIV Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego 

z dnia 7 listopada 2023 r. 

Posiedzenie LXIV  Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1300 

w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy ul. Bełskiej 22  według 

poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  LXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

4. Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady Powiatu, 

dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

4. Informacja z pracy Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady 

Powiatu, dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) przyjęcia ,,Programu współpracy powiatu bieszczadzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024”, 

2) wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie  określenia zadań na które  

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 

2023 r. 

3) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki.  

4) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 

2023 r., 

5) zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego rok budżetowy  

z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej dla mostu  

w miejscowości Brzegi Dolne. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego z analizy 

oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 

7. Informacja Starosty Bieszczadzkiego z analizy oświadczeń majątkowych za 

2022 rok. 
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8. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Ustrzykach Dolnych o stanie bezpieczeństwa i ochrony  

przeciwpożarowej Powiatu Bieszczadzkiego. 

9. Interpelacje i pytania radnych. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad sesji.  

     

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Tajak. 

Przewodniczący otworzył LXIV Sesję Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Przywitał 

Panie i Panów Radnych, Pana Starostę wraz z Zarządem, osoby funkcyjne, 

kierowników i pracowników Starostwa oraz gości.  

Następnie Przewodniczący stwierdził quorum (13 radnych).  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 ,,przyjęcie porządku 

obrad”. Zmiany do porządku obrad na wniosek Zarządu wprowadził Starosta Pan 

Marek Andruch. 

Starosta Pan Marek Andruch poprosił o wprowadzenie do porządku obrad trzech 

zmian. Wycofania w pkt 5 ppkt 3) projektu uchwały w sprawie regulaminu 

wynagrodzeń dla nauczycieli, ponieważ regulamin ten nie został do końca 

uzgodniony ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, nie ma opinii, dlatego nie 

można tego procedować dalej. Kolejna zmiana to wprowadzenie w pkt 5 ppkt 4) 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Bieszczadzkiego na 2023 r., oraz ppk 5) zaciągnięcia zobowiązania 

przekraczającego rok budżetowy z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla mostu w miejscowości Brzegi Dolne. 

Uwag do porządku obrad ze zgłoszonymi zmianami nie wniesiono. Porządek obrad 

poprzez głosowanie (poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.  
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Ad. 3 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad – przyjęcie protokołu z LXIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali 

protokół z LXIII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Czy są do niego uwagi.” 

Uwag nie wniesiono. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez 

podniesienie ręki) udział wzięło 13 radnych. ,,Za” głosowało 11 radnych, 2 głosy 

,,wstrzymujące się”. Protokół został przyjęty.  

Ad. 4 

,,Proszę Państwa przechodzimy do pkt 4: Informacja z pracy Zarządu Powiatu 

Bieszczadzkiego w okresie międzysesyjnym. O przedstawienie informacji z pracy 

Zarządu w okresie międzysesyjnym poproszona została Pani Barbara Pasionek – 

Sekretarz Powiatu, która informację z pracy Zarządu odczytała. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5, pkt 1) 

Kierownik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Promocji Pan Krzysztof 

Mendzios przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu współpracy 

powiatu bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024”. 

 W programie określone zostały cele Programu, realizacja zadań publicznych we 

współpracy sektora obywatelskiego z samorządem lokalnym, określenie zasad 

współpracy oraz wyznaczanie jej obszarów, budowanie lokalnego społeczeństwa 

obywatelskiego i wspomaganie rozwoju społeczności lokalnej, promowanie 

aktywności społecznej. Przedmiotem współpracy Programu jest realizacja zadań 

publicznych określonych w ustawie o pożytku publicznym i wolontariacie,  

w pierwszej kolejności w obszarach wskazanych w Programie. Współpraca może 

przybierać formy finansowe lub pozafinansowe opierające się na zasadach 

wynikających z ustawy, a więc pomocniczości, suwerenności stron, partnerstwa, 

efektywności, uczciwej konkurencji i jawności. Priorytetowe zadania publiczne, 
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które zostały określone w Programie to zadania w zakresie turystyki  

i krajoznawstwa oraz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego, w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej,  

w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększania świadomości 

prawnej społeczeństwa. Program będzie realizowany od 1 stycznia 2024 roku do 31 

grudnia 2024 roku. W realizacji programu uczestniczyć będzie Rada Powiatu 

Bieszczadzkiego, Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego, organizacje pozarządowe. 

Wysokość środków na realizację Programu w zakresie turystyki i krajoznawstwa 

oraz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego – 20 000,00 

zł, w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej – 4 000,00 zł,  

w zakresie udzielania nieodpłatnej po mocy prawnej – 64 023,96 zł, w zakresie 

zwiększania świadomości prawnej społeczeństwa – 4 221,36 zł. Wydział Inwestycji, 

Zamówień Publicznych i Promocji przygotuje sprawozdanie z realizacji Programu 

za rok 2024 i sprawozdanie  przedstawione zostanie Radzie Powiatu 

Bieszczadzkiego zgodnie z ustawą. Program opracowany został przez Wydział 

Inwestycji, Zamówień Publicznych i Promocji. Program tworzony był na podstawie 

dotychczasowej współpracy pomiędzy powiatem a organizacjami pozarządowymi 

także na podstawie propozycji, które złożyły organizacje. Program także zakłada, 

opisuje tryb powoływania i zasady działania komisji konkursowych, które będą 

powoływane przy ogłaszaniu konkursów ofert. 

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny  

Pan Wiesław Sowiński - opinia Komisji  była pozytywna. 

Opinię Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki Społecznej do projektu uchwały 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Pani Iwona Holcman – Fidor – opinia 

Komisji była pozytywna 

Projekt uchwały w sprawie ,, przyjęcia ,,Programu współpracy powiatu 

bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024”  odczytała Pani Anita 

Piotrowska -Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  
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Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 5, pkt 2) 

Sekretarz Pani Barbara Pasionek w zastępstwie za dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

,,wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie  określenia zadań na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2023 r.” 

,,Po dokonaniu analizy wykorzystanych środków oraz złożonych wniosków o 

dofinansowanie stwierdzono, że pozostają niewykorzystane środki. I są to środki w 

pozycji pierwszej, finansowanie wydatków na instrumenty lub usługi rynku pracy, 

jest to 626 zł, dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i opiekunów 

w turnusach rehabilitacyjnych dla dorosłych 3703 zł, dofinansowanie sprzętu 

rehabilitacyjnego dla dorosłych 805 zł, dofinansowanie zapotrzebowania w sprzęt 

rehabilitacyjny dla dzieci 1530 zł. Nie wykorzystano również środków z 

dofinansowania likwidacji barier architektonicznych dla dorosłych 7 650, w 

likwidacji barier architektonicznych 562 zł, które miały być przeznaczone dla dzieci 

niepełnosprawnych, dofinansowanie likwidacji barier w komunikowaniu się w 

związku z indywidualnymi potrzebami dla dzieci, niewykorzystane środki to 69 zł, 

natomiast dla dorosłych 3074 zł. Dofinansowanie likwidacji barier technicznych w 

związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych dla dzieci nie 

wykorzystano 3 472 zł  oraz dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki 

osób niepełnosprawnych środki niewykorzystane to 3 240 zł, łączna kwota środków 

niewykorzystanych to 24 731 zł, które zaproponowane zostały na dofinansowanie 

w pozycji 15 - zapotrzebowania w przedmioty ortopedycznej i środki pomocnicze 

przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów dla 

dorosłych 24 432 zł oraz w pozycji 16 - dofinansowanie zapotrzebowania w 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów dzieci 299 zł. Przedmiotowe 
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zmiany to jest przesunięcia zostały poddane opinii Rady Społecznej do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych, która to Rada pozytywnie zaopiniowała przesunięcia”. 

Opinię Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki Społecznej do projektu uchwały 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Pani Iwona Holcman – Fidor – opinia 

Komisji była pozytywna 

Projekt uchwały w sprawie ,,wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie  

określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu 

Bieszczadzkiego na 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska -Wiceprzewodnicząca 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 5, pkt 3) – wykreślony. 

Ad. 5, pkt 4) 

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

,,wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2023 r.” 

Zwiększa się budżet powiatu o kwotę 8.038.035,66 zł. 

 Dochody – zwiększenia/zmniejszenia. 

Na tą kwotę składają się w dziale gospodarka mieszkaniowa – zwiększenia – 

30.000,00 zł i zmniejszenia – 40.000,00 zł, w dziale informatyka – zwiększenia – 

18.100,00 zł, dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – 

zmniejszenia – 20.000,00 zł, różne rozliczenia – zwiększenia – 10.000,00 zł, ochrona 

zdrowia – zwiększenia – 10.000.000,00 zł i zmniejszenia – 1.500.000,00 zł, 

pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – zwiększenia – 7.616,00 zł, 

kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejszenia – 467.680,34 zł. 
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Wydatki – zwiększenia/zmniejszenia. 

Obsługa długu publicznego – zwiększenia – 80.000,00 zł, oświata i wychowanie – 

zwiększenia – 20.000,00 zł, ochrona zdrowia – zwiększenia – 9.023.714,26 zł  

i zmniejszenia – 1.800.678,60 zł, pomoc społeczna – zwiększenia – 60.000,00 zł, 

kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększenia – 90.000,00 zł. 

Ustala się planowany deficyt budżetu po zmianie w kwocie 14.823.527,47 zł., który 

zostanie pokryty przychodami i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie – 2.252.325,38 zł. 

Przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi  

w odrębnych ustawach w kwocie – 1.122.663,85 zł. Wolnymi środkami w kwocie – 

3.448.538,24 zł. Zaciągniętymi pożyczkami i kredytami na rynku krajowym  

w kwocie – 8.000.000,00 zł. 

Ustala się planowane przychody budżetu po zmianie w kwocie 16.443.087,47 zł.,  

w tym przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach w kwocie – 1.122.663,85 zł. Przychody 

wynikające z rozliczenia środków i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie – 2.252.325,38 zł. Wolne 

środki w kwocie – 5.068.098,24 zł. Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów 

na rynku krajowym w kwocie – 8.000.000,00 zł.  

Ustala się planowane rozchody budżetu po zmianie w kwocie 1.619.560,00 zł.,  

w tym na spłatę kredytów, pożyczek i wyemitowanych obligacji w latach 

wcześniejszych w kwocie – 1.619.560,00 zł.  

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny  

Pan Wiesław Sowiński - opinia Komisji  była pozytywna. 
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Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Pan 

Zygmunt Krasowski – opinia Komisji była pozytywna. 

Projekt uchwały w sprawie ,,wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Bieszczadzkiego na 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska -Wiceprzewodnicząca 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 5, pkt 5)  

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

,,zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego rok budżetowy z przeznaczeniem na 

opracowanie dokumentacji projektowej dla mostu w miejscowości Brzegi Dolne.” 

Radni pracowali już nad uchwałą w zakresie zaciągnięcia zobowiązania 

przekraczającego rok budżetowy, związane z opracowaniem dokumentacji 

projektowej dla mostu w miejscowości Brzegi. Pani skarbnik zwróciła się z prośbą  

żeby Radni jeszcze raz pochylili się nad tą uchwałą, ponieważ dookreślona jest już 

szczegółowo kwota, która wynika po przetargu związanego z realizacją tego 

zadania i w poprzedniej uchwale było określone, że zaciąga się zobowiązanie do 

wysokości 260 000. Teraz ta kwota jest już znana i dlatego jest zapis taki w § 1 w 

pkt 1, że zaciąga się zobowiązanie w 2023 roku w wysokości 253 165 zł i 98 gr, 

natomiast w pkt 2 doprecyzowane są kwoty, które będą do poniesienia. W związku 

z tym, że realizacja tego opracowania dokumentacji została podzielona jakby na 5 

etapów. Wynagrodzenie za każdy etap zostało określone w postępowaniu 

przetargowym. Stąd są dookreślone te kwoty w pkt 2. Oczywiście, w przypadku 

podjęcia tej uchwały straci ważność uchwała, która podjęta została 31 lipca, która 

była zmieniana uchwałą 15 września 2023 roku. 

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan 

Wiesław Sowiński - opinia Komisji  była pozytywna. 
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Projekt uchwały w sprawie ,zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego rok 

budżetowy z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej dla mostu 

w miejscowości Brzegi Dolne” odczytał Pani Anita Piotrowska - 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  Głosowało 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda  

Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym informacja z przeprowadzonych 

analiz oświadczeń majątkowych przedstawiana jest Radzie Powiatu do 30 

października każdego roku. W obowiązującym terminie Przewodniczący Rady 

przesłał drogą e-mail informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok. Ze względu na to, że Radni  zapoznali się z treścią 

przekazanej informacji Przewodniczący zaproponował żeby odstąpić od 

przedstawiania literalnego. Radni wyrazili zgodę. 

Ad. 7 

Starosta Pan Marek Andruch podobnie jak Przewodniczący Rady drogą e-mail 

przesłał Radnym informację Starosty z analizy oświadczeń majątkowych za 2022 

rok. Radni wyrazili zgodę żeby odstąpić od literalnego przedstawiania informacji. 

Ad. 8 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Ustrzykach Dolnych Pan 

Emil Szmyd wizualnie, w formie slajdów przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej Powiatu Bieszczadzkiego. 

Straż Pożarna jest to formacja, która dba o bezpieczeństwo przede wszystkim 

mieszkańców Powiatu Bieszczadzkiego, ale nie tylko, również  całego 

województwa, a nawet i kraju, ponieważ strażacy jeżdżą za granicę do powodzi  

i różnego rodzaju zdarzeń. Powiat Bieszczadzki obszarowo jest jednym  
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z największych powiatów w województwie podkarpackim. Na chwile obecną 11 

strażaków jest na zmianie służbowej, z tego 7 strażaków jest danego dnia na 

służbie, którzy obsługują cały powiat, dlatego tak ważne jest wyszkolenie  

i współpraca z jednostkami OSP, bo to na nich opiera się Krajowy System 

Ochotniczo Gaśniczy. Im lepszy sprzęt, im więcej strażaków ochotników tym 

szybciej będzie można dotrzeć do poszkodowanych lub do zdarzeń. Zdarzenia 

występują różne, pożary, powodzie, pandemia covidowa czy przepływ uchodźców, 

a obecnie radiologiczne, jądrowe, chemiczne. Pan Komendant chciałby żeby 

wszystkie jednostki OSP były w Krajowym Systemie Ratowniczo Gaśniczym. 

Niestety wiąże się to z większymi wydatkami. Najbardziej prężną jednostką OSP 

są Lutowiska. Jednostka ta co roku stara się o dofinansowanie, pozyskuje środki. 

Ważny jest również zasięg działania. Teren powiatu bieszczadzkiego jest 

specyficzny. Czas dojazdu do odległych miejscowości zajmuje strażakom nawet 

godzinę, dlatego tak ważne są jednostki OSP, które działają na miejscu. W ramach 

projektu Komenda Wojewódzka pozyskała środki na rozbudowę sieci zwiększonego 

zasięgu. W chwili obecnej jest pełne pokrycie radiowe w całym powiecie, łączność 

znacznie się poprawiła, co polepszyło proces dowodzenia i porozumiewania się. 

Straż Pożarna cieszy się największym zaufaniem społeczeństwa. Działalność 

strażaków to nie tylko pożary ale też kontrola i prewencja, odbiory budynków. 

Strażacy muszą też pod względem przeciwpożarowym, czy ewakuacyjnym   

sprawdzić i zaopiniować obiekty, do których przyjeżdżają dzieci na kolonie, 

harcerze. Komenda powinna posiadać również ponton i są plany na wymianę na 

nowy. Jest wiele dofinansowań. Planowany jest remont Komendy, modernizacja 

stanowiska kierowania. Jest już projekt, kosztorys, trzeba tylko pozyskać środki. 

Szczegółowe informacje dostępne są na stronie BIP Starostwa Powiatowego  

w zakładce – transmisje sesji.  

Ad. 9 – brak 

Ad. 10 

Radny Pan Zygmunt Krasowski, który powiedział: ,,Po 7 kadencjach mamy 

wreszcie posła z ziemi bieszczadzkiej, więc moja propozycja jest taka żeby na któreś 
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z naszych posiedzeń zaprosić Pana posła żeby mógł przedstawić w jaki sposób 

będzie współpracował z samorządem tutaj, z lokalnym, powiatowym.” 

Pan Starosta odpowiedział, że jeżeli będzie na naszym terenie i będzie chciał, to 

nie widzi przeszkód. 

Z propozycją zaproszenia na sesję Pana posła zwróciła się również Radna Pani 

Iwona Holcman – Fidor. Pani Radna zwróciła się również z zapytaniem, wnioskiem 

do Pana Starosty w sprawie działań dotyczących mostów w powiecie 

bieszczadzkim, żeby przynajmniej jeden most w roku był wyremontowany. Żeby 

pamiętać o tym podczas planowania budżetu. 

Starosta Pan Marek Andruch odpowiedział, że były już prowadzone rozmowy   

z projektantami mostów i mają oni przedstawić ofertę finansową. Będzie to na 

pewno duża kwota, dlatego będą musiały być ogłoszone przetargi. Pan Starosta 

powiedział również, że samorządy gminne też będą musiały dołożyć się finansowo 

do budowy mostów, ponieważ do tej pory powiat sam się tym zajmował  

i finansował. Pan Starosta dodał, że w pierwszej kolejności były drogi, wiele ciągów 

drogowych potrzebowało remontów i przebudów. A teraz jest czas żeby zająć się 

mostami, utrzymaniem dróg, doposażeniem Powiatowego Zarządu Dróg.  

Szczegółowe wypowiedzi dostępne na BIP Starostwa  w zakładce – transmisja sesji. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda przedstawił pismo od Przewodniczącej 

Zakładowej Organizacji Związkowej Pielęgniarek skierowane do Biura Rady 

sugerujące na podstawie spotkania plenarnego  Podkarpackiej Rady Dialogu 

Społecznego, gdzie Pan Starosta Leski w związku z ciężką sytuacją finansową 

przedstawił pomysł łączenia szpitali 3 powiatów, Bieszczadzkiego, Sanockiego  

i Leskiego w jeden podmiot leczniczy. Zaniepokojona Przewodnicząca Związku 

Pielęgniarek sugerowała spotkanie Rady Powiatu w tej sprawie. Starosta 

niezwłocznie odpowiedział na złożone pismo i odniósł się do stanu faktycznego.  
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Ad. 12 

,,Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady LXIV  Sesji Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego.”                

 

Protokołowała:      PRZEWODNICZĄCY RADY 

Małgorzata Jonasz                           Marek Bajda 

 

        

               


